



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 20-08-2026 10:18:03 AM Subject: Appointing the Chairman and the Vice President	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 20-08-2026 10:18:03 AM الموضوع: تعيين رئيس مجلس الإدارة ونائب الرئيس
With reference to the disclosure instructions for issuing companies and accounting standards, we would like to inform you that the Board of Directors decided in its meeting held on 19/08/2026 to appoint Mr. Nidal Muhammad Abdullah Zahran as Chairman of the Board, and Mr. Salah Saleh Wahba Al-Amd as Vice Chairman, effective from this date.	بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ، يرجى إعلامكم بأن مجلس الإدارة قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/08/19 تعيين السيد (نضال محمد عبد الله زهران) رئيساً لمجلس الإدارة ، وتعيين السيد (صلاح صالح وهبه العمد) نائباً للرئيس وذلك إعتباراً من تاريخه
19-08-2026	19-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea